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Protokół 
posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa 

w dniu 10 października 2019 r.

OTWARCIE POSIEDZENIAPosiedzenie prowadziła dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US - przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa.Obecni byli członkowie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa zgodnie z listą obecności. Lista obecności w załączeniu.Po stwierdzeniu quorum przewodnicząca powitała wszystkich przybyłych i otworzyła posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa.
1. Powołanie Komisji Skrutacyjnej na rok akademicki 2019/2020.Przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US zaproponowała powołanie stałej Komisji Skrutacyjnej - na rok akademicki 2019/2020 w składzie:- dr hab. Roman Gawarkiewicz, prof. US - przewodniczący- dr hab. Dorota Kozaryn, prof. US - członkini- dr hab. Jolanta Mazurkiewicz-Sokołowska, prof. US - członkini.

Przeprowadzono głosowanie jawne, w wyniku którego jednogłośnie przyjęto skład zaproponowanej Komisji Skrutacyjnej. Wyniki głosowań są zawarte w protokole głosowań jawnych, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu.
2. Przewodnicząca Rady Naukowej zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian:- podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dotyczącej powołania zespołu ds. dyscypliny językoznawstwo działającego przy Szkole Doktorskiej Uniwersytetu Szczecińskiego w składzie:dr hab. Adrianna Seniów, prof. US - dyrektor Instytutu Językoznawstwa,dr hab. Roman Gawarkiewicz, prof. US,dr hab. Jolanta Ignatowicz-Skowrońska, prof. US,dr hab. Leonarda Mariak, prof. US,dr hab. Agnieszka Stępkowska, prof. US;- zniesienie z porządku obrad wniosku dyrektora Instytutu Językoznawstwa w sprawie zaopiniowania wewnętrznej struktury Instytutu Językoznawstwa;
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- informacja przewodniczącej Rady Naukowej IJ dr hab. Barbary Rodziewicz, prof. US o zmianie składu Rady Naukowej IJ w związku z przejściem od dnia 1 października 2019 r. członków Rady Naukowej ze stanowiska badawczo-dydaktycznego na stanowisko dydaktyczne.Do punktu w sprawie zniesienia z porządku obrad dotyczącego wewnętrznej struktury IJ, głos zabrała dyrektor Instytutu Językoznawstwa dr hab. Adrianna Seniów, prof. US i wyjaśniła, że Statut US zobowiązuje do zaopiniowania struktury instytutu w przypadku utworzenia katedr. W Instytucie Językoznawstwa nie będzie podziału na katedry dlatego wniosek ten został zniesiony z porządku obrad. Dyrektor IJ poinformowała członków Rady Naukowej, że na następnym posiedzeniu Rady Naukowej będą zatwierdzane zespoły badawcze w Instytucie Językoznawstwa.
Wobec braku uwag przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła głosowanie jawne.Rada Naukowa jednogłośnie przyjęła zmieniony porządek obrad. Stanowi on załącznik do niniejszego protokołu. Wyniki głosowań są zawarte w protokole głosowań jawnych, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu.
SPRAWY NAUKOWE3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dotyczącej powołania zespołu ds. dyscypliny językoznawstwo działającego przy Szkole Doktorskiej Uniwersytetu Szczecińskiego w składzie:- dr hab. Adrianna Seniów, prof. US - dyrektor Instytutu Językoznawstwa,- dr hab. Roman Gawarkiewicz, prof. US,- dr hab. Jolanta Ignatowicz-Skowrońska, prof. US,- dr hab. Leonarda Mariak, prof. US,- dr hab. Agnieszka Stępkowska, prof. US.
Dyrektor IJ wyjaśniła, że zgodnie z zapisami Statutu US zespół ds. dyscypliny przy Szkole Doktorskiej liczy od 3 do 5 osób, w tym dyrektor instytutu.Dr hab. Anna Pilarski, prof. US zapytała, czym zajmuje się zespół ds. dyscypliny, czy są to inne zadania niż zadania Rady Naukowej. Dyrektor IJ wyjaśniła, że zespół będzie zajmował się programami kształcenia oraz opiniowaniem działalności naukowej doktorantów. Dr hab. Ewa Pajewska, prof. US powiedziała, że była członkiem komisji rekrutacyjnej do Szkoły Doktorskiej i wyjaśniła, że z Instytutu Językoznawstwa wpłynęły trzy zgłoszenia, w tym jedno interdyscyplinarne. Wszystkie osoby zostały zaopiniowane pozytywnie i z tego co wie dostały się do Szkoły Doktorskiej. Dr hab. Anna Pilarski, prof. US zapytała, czy nie ma możliwości włączenia do składu zespołu germanisty. Przewodnicząca wyjaśniła, że skład został już ustalony i członkowie Rady Naukowej mogą wyrazić swoje zdanie w głosowaniu.
Nad kandydaturami przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie tajne. Wyniki głosowań są zawarte w protokole nr 1 Komisji Skrutacyjnej, stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. Rada Naukowa zaakceptowała przedstawione kandydatury, podejmując uchwałę nr 1/2019 w sprawie wyrażenia opinii 
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dotyczącej powołania zespołu ds. dyscypliny językoznawstwo działającego przy Szkole Doktorskiej Uniwersytetu Szczecińskiego w w/w składzie.
POZOSTAŁE SPRAWY

4. Wolne wnioski.Przewodnicząca Rady Naukowej wyjaśniła, że zmiana składu Rady Naukowej IJ wynika z przejścia od dnia 1 października 2019 r. członków Rady Naukowej ze stanowiska badawczo-dydaktycznego na stanowisko dydaktyczne (dot. dr hab. Sabinę Asmus, prof. US, dr Maria Kabata, dr Monika Skorasińska). Statut nie przewiduje wyborów uzupełniających do Rady Naukowej.Dyrektor Instytutu Językoznawstwa dr hab. Adrianna Seniów, prof. US zobowiązała się, że na następnym posiedzeniu RN przedstawi szczegółowe wyniki działalności publikacyjnej.Dr hab. Jolanta Ignatowicz-Skowrońska, prof. US zapytała, jak często będą organizowane posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa. Przewodnicząca odpowiedziała, że zgodnie ze Statutem US nie rzadziej niż raz na dwa miesiące, w zależności od tego jak dużo będzie spraw, tak będą odbywały się posiedzenia RN. Posiedzenia Rady Naukowej zostały ustalone na drugi czwartek miesiąca.Prof. Ewa Kołodziejek poprosiła o wytyczne dotyczące doktorantów od drugiego do czwartego roku. Dziekan Wydziału Humanistycznego dr hab. Tomasz Szutkowski, prof. US wyjaśnił, że został poproszony przez prorektora ds. kształcenia o wskazanie kandydatury na wydziałowego pełnomocnika ds. studiów doktoranckich Wydziału Humanistycznego US. Na tę funkcję został wskazany dr hab. Jerzy Madejski, prof. US. Wyjaśnione zostało również, że obsługa doktorantów zgodnie z wytycznymi prorektora ds. studenckich została przeniesiona do Działu Obsługi Studentów, tzw. Kampusu Studenckiego.
5. Zamknięcie posiedzenia.Przewodnicząca Rady Naukowej 1J dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US zamknęła posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa.

Protokolant: mgr Agnieszka Pawłuszyn Przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dr hab. Barbara Rodziewicz, prof. US
mgr Agnieszka Pawłuszyn PRZEWODNICZĄCA RADY NAUKOWEJ
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